
Bestyrelsesmøde Øster Vedsted IF: 

Dato: 24-01-2023  

Tid: kl. 19:00 

Sted: ØVIF’s klublokale – Nør-Eng 6A 

Afbud: Willy Scholz – Online deltagelse: Lykke Regel 

 

Referat: 

 

Pkt. 1 - Siden sidst/Bordet rundt 

 

Fodbold  

Indendørstuneringer i gang U10/11 under HIF går fint – Senior kan stadig ikke finde tider i omkringliggende 

haller. 

Leder efter 11 mands træner til foråret U13-15 – Chr. Völkers træner stadig 7 mands hold. 

Kommunen har ryddet buskadset bag boldbanerne ned mod Sønder Fenner Markvej. Der er lidt 

småoprydning tilbage. 

 

Badminton 

Ikke god rengøring i Ribelund – Specielt lørdag 07-01-2023 – klaget over det 11-01-2023 – ikke svaret – Tom 

rykker. 

2 nye medlemmer fra nytår, 

 

Motion 

Juleløb 229 deltagere. 

Nytårskur for medlemmer 20-01-2023 – 19 deltagere. 

Optræning til Berlin Halvmaraton i gang. 

Royal Run optræning til Aabenraa 2. pinsedag. 

 

 

 



Krolf 

Siden sidste møde har vi holdt julehygge med gløgg, og æbleskiver. Som et nyt indslag havde vi banko spil, 

med lidt gevinster. En hyggelig aften, som vi holdt i ØVIF’s klubhus, og næsten alle medlemmer kom. Så 

flot.  

Det går også godt med kort og bræt spil, i ØVIF’s klubhus tirsdage, som alle har glæde af. Det er en blevet 

en god tradition, hvor mange af de samme møder op, og spiller, og så bliver der også tid til en kop kaffe.  

Vi have nogle hjælpere med til Peters Juleløb. Vi kunne godt ønske vi kom lidt flere hjælpere. Men vi havde 

en rigtig hyggelig dag. Med hyggelig snak, sandwich og varm Kakao. 

 

Holdtræning 

God tilslutning til Forældre/Barn Gym. 2 familier på venteliste pga. pladsmangel. 

God tilslutning til både Yoga og Fysio Flow her i foråret. Hold 1 på Yoga er fuld booket og Mandeholdet er 

halvt fyldt. Fysio Flow med 13 deltagere ud af 20 mulige.  

Det fungerer fint med den nye instruktør på Yoga. Hun er både dygtig og engageret. 

 

Fælles 

Tom deltog i møde med forsamlingshusets bestyrelse vedr. tilbygning. Vi har tilbudt at stå halv skade på 

tilbygning og deltage aktivt i en tovholder-gruppe på opgaven. Der vil også skal søges fonde og puljer hertil. 

Regnskab 2022 tæt på færdiggørelse. Tom henter det ved DGI og overlever bilagene til vores revisor Mona 

O. Andersen torsdag 26-01-2023. 

 

Pkt. 2 - Afvikling generalforsamling 2023 

Tom har været i dialog DGI ved alternativ afvikling af generalforsamling. Forenings- og udviklingskonsulent 

Maj-Britt Kreipke henviste til at snakke med Alslev SK. Tom fik en god snak med formanden her, men 

afventer stadig på tredje uge, at han sender deres årshjul for afvikling af forskellige tiltag over året. Derfor 

har vi i enighed besluttes med det korte aftræk vi har til 21-02-2023, at årets udgave afvikles på traditionel 

vis, i stedet for noget overilet.   

Der tilstræbes i stedet for at lave et inkluderende møde i løbet af foråret. Der skal nedsættes et udvalg på 

tværs af bestyrelsen på første møde efter generalforsamlingen. Dette mødes holdes indenfor 14 dage 

herefter.  

Tom indkalder til ordinær generalforsamling på de sociale medier nu. 

Marianne og Lasse - køber kage og laver kaffe hertil – HUSK også sodavand, kildevand og øl i køleren. 

Tom laver årsberetning – og finder en ordstyrer. Thorvald Andersen har takket ja til opgaven.  

 

 



 

Pkt. 3 - Bestyrelsesmedlemmer på valg  

På valg er Lars og Tom + Cira som suppleant - Alle ønsker genvalg 

 

 

Pkt. 4 - Økonomi m/Gennemgang af udkast til regnskabet  

Godkendt af en enig bestyrelse. 

Dark Horse i regnskabet er evt. kurstab på de Kr. 300.000, der er placeret i værdipapirer for at undgå 

negative renter af indestående. Vi har ikke kunnet få årsoversigt fra Frøs. Det har været et meget dårligt år 

for den type investeringer i 2022 pga. inflation og krig i Ukraine. Vi har dog kun investeret i moderat vækst. 

Selv om pengene ikke er tabt (medmindre vi skal sælge og bruge pengene), skal de alligevel påføres driften i 

regnskabet, og kommer til at figurere som et minus her.  

 

 

Pkt. 5. - Evt.  

Lasse fremlagde tanker om et nyt projekt idrætshal i Ø.V. 

Lykke og Cira + familier oplevede at fliser rundt om klubhuset ligger og gynger i det hårde frostvejr før jul – 

Tom i dialog med Esbjerg Kommune herom, og tager et møde med Entreprenøren ASAP. 

Som ikke nævnt på bestyrelsesmødet skal vi tage stilling til den lille ”bunker” vores gamle kridtskur, der 

ligger ud til Øster Vedsted Vej, og ser farlig ud. Tom påtænker at spørge om Esbjerg Kommune vil fjerne 

den. De sidste mange år, har den kun været brugt af udvalget bag Æ Quernstensløb til opbevaring af 

løbsrekvisitter. Men da løbet er kommet under Øster Vedsted IF, er de nu opbevaret i Rum 3 i Boldskuret. 

Se nedenstående foto… 



 

 

 

Pkt. 6 – Næste møde 

Generalforsamling 21-02-2023 kl. 19:00 


